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 Confidence among both technical experts and the public in the safety of deep geologic repositories for radioactive waste is a key element in the successful development of the repositories. This report presents the approaches and arguments that are currently used in OECD contries to establish and communicate confidence in their safety. It evaluates the state of the art for obtaining, presenting and demonstrating confidence in long-term safety, and makes recommendations on future directions and initiatives to be taken for improving confidence.
 
 La confiance des experts techniques et du public dans la sûreté des dépôts de déchets radioactifs en formations géologiques profondes est un élément clé dans la réussite de leur développement. Ce rapport présente les approches et les arguments actuellement utilisés dans les pays de l’OCDE pour établir et faire partager cette confiance. Il fait le point des travaux visant à faire connaître et à démontrer la confiance dans la sûreté à long terme des dépôts. Il comporte également des recommandations sur les futures directions à prendre pour accroître cette confiance.
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